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Hej chatGPT! 
Vill du vara bussig och skriva en ledare till Näringslivsnytt 
i Katrineholm om inflation, bankkris, räntehöjningar, 
elpriser, klimatkris, krig, inställda tåg, turkisk valrörelse, 
norska skidlandslaget, gängkriminalitet, sörmländskt 
snörusk och pollen i en positiv och inspirerande anda.

Piff, poff, paff...oups…det gick visst en säkring men jag 
fortsätter med blyert…

Tro det eller ej men just nu kommer det in mycket 
förfrågningar till Katrineholms näringslivsenhet från 
företag som vill etablera sig här. Det känns väldigt roligt 
och kommer innebära mycket positivt för utvecklingen 
i kommunen. Samtidigt inser vi att vår byggklara 
verksamhetsmark som mycket annat i världen är en 
ändlig resurs. 

Det är därför hög tid att speja långt in i framtiden och 
börja lägga pusslet för Katrineholms framtida utveckling, 
och det gör vi också. Arbetet med ”Framtidsplan 2050” 

är i full schwung och tanken är att vårt förslag ska ut 
på samråd efter sommaren. Då hoppas jag att ni alla 
engagerar och skickar in era synpunkter så vi vet om vi 
springer åt rätt håll.

Parallellt med framtidsplanen så börjar arbetet med 
vårt utvecklade platsvarumärke att landa och jag har 
stora förhoppningar på att det blir ett starkt stöd för vår 
framtida utveckling. Det är det enkla och det utforskande 
som lyfts fram. Det är den självklara plattform vi kommer 
att utgå ifrån.

MAGNUS RUNESSON
Samhällsbyggnads- & näringslivschef

i Katrineholms kommun

Nu läggs pusslet för vår 
framtida utveckling
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2018 tog systrarna Gabrielle och 
Camilla Ettehag över Vårljungens 
Garden Center. Ett familjeföretag som 
drivits av familjen Georgsson sedan 
det öppnade i mitten av 60-talet. Att 
familjen Ettehag skulle ta över var 
inget som var självklart.

– Jag är intresserad av växter och 
odling och tanken att satsa på något 
i den branschen hade grott i mig 
ganska länge, berättar Gabrielle. Vi 
tittade på andra verksamheter, bland 
annat Johanssons Handelsträdgård 
när den var till salu men 
förutsättningarna stämde inte riktigt 
för vår del.

Och sedan gick tiden som den 
brukar göra tills en familjeträff några 
år senare skulle ändra på sakernas 
tillstånd.

– Vi är fyra systrar i familjen och 
på vintern 2018 träffades vi på 
en Afternoon tea på Dufveholms 
Herrgård. Då tände lillasyster Linda, 
som alltid varit en entreprenör, åter 
idén att vi äldre systrar borde bryta 
upp och satsa på något nytt, säger 
Gabrielle.

– Mina tankar kretsade kanske 

mer kring att börja med något i liten 
skala för att sedan bygga upp det. 
Alternativet var att köpa en färdig 
verksamhet och utveckla den. Det 
kräver en större insats i starten men 
Camilla var också med på idén att 
göra något.

Frågan var vad och hur man gör för 
att ta steget. Intresset för trädgård 
fanns hos dem båda och det blev en 
utgångspunkt.

– Jag jobbade på 
Arbetsförmedlingen tillsammans 
med Micke Hellman som är gammal 
entreprenör och jag frågade honom 
hur man gör för att kontakta någon 
om att man är intresserad av att köpa 
deras verksamhet, säger Gabrielle.

– Jag fick rådet att skicka ett mail 
och en lördagskväll efter ett glas vin 
så tog jag mod till mig och mailade 
Anders Georgsson på Vårljungens 
Gardencenter.

– Tydligen var det vid precis 
rätt tillfälle för han svarade redan 
morgonen efter att de tänkte trappa 
ned. Jag ringde Camilla och vi träffade 
dem. Det var i januari. Vi fick nycklarna 
i februari och öppnade 29 mars.

Att följa sina drömmar är ett råd som många har fått. Men 
att våga ta klivet ut i det okända och göra verklighet av 
drömmarna är kanske inte så lätt som det låter och ibland 
krävs det en näsvis lillasyster som sparkar i gång processen.

Systrarna Ettehag
satsade på sin egen
trädgårdshandel

1700 
Redan i slutet av 
1700-talet förekom 
krukväxter som 
pelargoner, balsaminer 
och olika citrusarter 
för odling inomhus. 
Mer allmänt gjorde 
krukväxterna sin entré i 
de svenska hemmen på 
1800-talet.
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Fortsättning nästa uppslag >>>

– Vi hade smygpremiär kvällen 
innan och allt funkade. Det hade varit 
många sena kvällar och helger med 
hela familjerna inblandade i arbetet 
för att vara klara till öppningen. Bland 
annat bytte vi hela kassasystemet men 
det var också en hel del byggande 
innan vi vara klara att öppna, minns 
Camilla.

Camilla tog tjänstledigt ett halvår i 
uppstarten men Gabrielle sade upp 
sig för att starta nytt.

– Det kändes lika bra att helt kapa 
banden till det gamla, på så sätt fick 
jag bara riktningen framåt kvar.

Namnet fick bli Systrarnas 
Trädgårdshandel. Skillnaden jämfört 
med handelsträdgård är viktig.

– En handelsträdgård odlar upp. Vi 
valde att använda växthuset som butik 
för att idka handel med de varor vi 
köper in, säger Camilla.

De körde i gång våren 2018 och 
sommaren det året skulle visa sig bli 
den varmaste och torraste på många 
år. Växter kräver vatten och kranarna 
stod på innan det plötsligt blev 
bevattningsförbud.

– Vi visste inte hur vi skulle göra. 
Jag ringde Sörmland Vatten och 
förklarade vår situation. Vi fick 
tillstånd att vattna så länge det 
skedde under kontroll. Eftersom vi 
inte vattnade på dagtid så funkade 
det bra och vi har fortsatt jobba 
så även efter det torra året, säger 
Gabrielle.

– Då var det tur att vi inte hade 
så mycket odlingar. Den sommaren 
byggde vi också soltak över hela 
uteplatsen. Vi har som sagt haft 
mycket hjälp av våra familjer, vi har 

1500
Det finns mellan 1 500 
och 2 000 olika arter av 
kaktusväxter
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jobbat tillsammans på kvällar och 
helger, säger Camilla.

– Stora familjer ger stora resurser, 
konstaterar Gabrielle.

Förutom Gabrielle och Camilla 
själva har de i dag tre anställda men 
är också öppna för att ta in personal 
för exempelvis arbetsträning. Miljön 
är passande för det. Gabrielle är vd 
och den som driver företaget. Camilla 
jobbar inte längre i verksamheten 
men sköter ekonomi och bokföring 
och deltar i alla beslut.

– Gabrielle jobbar hårt med att vara 
prismedveten, säger Camilla. Vi vill 
ha en mångfald av växter att erbjuda 
kunderna men inte nödvändigtvis 
så mycket av varje. Det är klart att 
det tänkandet påverkar den prisbild 
vi kan erbjuda, men i gengäld får vi 
ett intressantare utbud. Det sättet 
att jobba passar oss, det gäller 

att hitta sin nisch och sedan hålla 
fast vid den. Kunderna vet att man 
förutom stora gröna växter och träd 
också kan hitta udda växter här. På 
vintern säljer vi mycket gröna växter 
men också inredning, fröer och 
bekämpningsmedel. Vi har många 
hemmaodlare som återkommer till 
oss.

Trots att de är inne på sitt femte år 
så vet egentligen inte Gabrielle och 
Camilla hur ett normalt verksamhetsår 
ser ut. Den torra sommaren 2018 
följdes av ett år som möjligen var 
normalt men sedan slog pandemin 
till. Något som inte missgynnade 
affärerna.

– Intresset för odling ökade under 
pandemin men då blev det också 
uppenbart att mycket kunskap 
försvunnit med generationerna. Det 
kunde till exempel komma in folk som 

”Intresset för odling 
ökade under 
pandemin men då blev 
det också uppenbart 
att mycket kunskap 
försvunnit med 
generationerna.
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Fortsättning nästa uppslag >>>

inte visste hur man odlade potatis. 
Det har tillkommit en stor grupp 
människor som egentligen aldrig 
tänkt odla men som nu gör det, säger 
Gabrielle.

– Det ökade intresset lyser också 
igenom i media, i tidningsartiklar och i 
TV-program som Mandelmans, säger 
Camilla.

– Samtidigt har det gett oss fler 
ben att stå på. Förutom trädgård och 
plantering jobbar vi tack vare det 
ökade intresset och den bristande 
kunskapen också som konsulter. Nya 
generationer har ingen aning om hur 
man anlägger en trädgård. Man har 
köpt ett hus utan att tänka på att det 
står i en trädgård som också behöver 
tas om hand. Tidigare generationer 
levde med det på ett mer naturligt 
sätt, säger Gabrielle.

– Trädgården är första rummet i 
bostaden. Det du först kommer till, 

men tydligen värderar man inte det 
så högt. Man klarar av altanen men 
missar själva uterummet. En dåligt 
skött trädgård solkar ner hela bilden 
av ett fint hus, konstaterar Camilla.

Kanske var 2019 ett normalt 
verksamhetsår. Kanske 2022 och 
det här året skulle kunna ha blivit 
det, men så blev det krig, inflation 
och höjda elpriser. Ingen som driver 
verksamhet kan låta bli att påverkas 
av förutsättningarna och för den som 
har ett växthus att värma upp gäller 
det att ha is i magen och idéer som 
värmer.

– Uppvärmningskostnaden har 
ökat med minst 70 procent, är nästan 
dubbelt så hög som tidigare och för 
oss är det en jättestor post. Vi har 

”Uppvärmnings-
kostnaden har ökat 
med minst 70 procent, 
är nästan dubbelt 
så hög som tidigare 
och för oss är det en 
jättestor post.
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genomfört vissa åtgärder för att 
minska kostnaderna, bland annat har 
vi sänkt taket och via värmepumparna 
återvinner vi den varma luften i 
lokalen innan den försvinner ut i 
kylan, säger Camilla.

De vill ändå inte låta situationen 
ta andan ur dem. De är 
lösningsorienterade och det finns 
inget problem som inte genom sin 
lösning också bär med sig intressanta 
förutsättningar inför framtiden.

– Man får se det som ett tillfälligt 
problem som måste lösas på något 
sätt. Får vi tid på oss så hittar vi 
lösningar, den här gången kom 
förändringen kanske lite för snabbt. Vi 
kunde inte förutse att det skulle bli så 
här dyrt på så kort tid så det är klart 
att alla budgetar har spruckit, säger 
Gabrielle.

– Vi måste kunna hålla 

temperaturen även i köldsvackorna 
så att inte växterna mår dåligt. Annars 
blir det dubbla kostnader för oss, 
säger Camilla, som konstaterar att 
man också får titta på olika scenarier 
för att förbereda sig för beslut som 
kanske måste tas.

– Vi har redan tänkt tankarna på 
det värsta om vi skulle tvingas lägga 
ned. Allt annat är bättre och då tar vi 
det därifrån. I det här sammanhanget 
känns det också bra att vi har en bra 
hyresvärd i Pa&Ma AB som hjälper oss 
och som vi samarbetar mycket med.

Den 29 mars är det femårsjubileum 
för Systrarnas Trädgårdshandel. De 
firar hela veckan och på lördagen gör 
de ett speciellt arrangemang. Hur ser 
då planerna ut inför framtiden?

– Vår plan är att vi ska växa. Både 
människorna som jobbar här och 
växterna. Vi vill känna att vi kan 

Trädgårdsarbete 
är den vanligaste 
fritidssysselsättningen 
utomhus, efter 
promenader, och 
engagerar miljontals 
människor.
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erbjuda våra kunder det vi är bra 
på. Kanske kan vi hitta ytterligare ett 
ben att stå på, det är lite beroende 
på vilken kompetens vi har. Börjar 
vi med snittblommor så kräver det 
till exempel en florist. Men det finns 
med i tankarna. Det finns också de 
som frågar om vi inte kan ha ett fik 
här och kanske kan man lösa det på 
något sätt. Det är bra för våra kunder, 
men inget vi ska göra själva, säger 
Gabrielle.

– Vi kanske inte behöver driva det 
i egen regi, säger Camilla som också 
funderar över om de ska utveckla 
det här med konsultuppdrag inom 
trädgårdsplanering. Det fungerar 
bra under den kalla säsongen när 
butiksförsäljningen inte är så stor.

Systrarnas Trädgårdshandel är inte 
med i någon kedja vilket Gabrielle och 
Camilla är glada för av flera skäl.

– Om jag inte fick sköta det här 
efter mitt eget sätt att tänka skulle 
det inte vara så roligt att jobba, säger 
Gabrielle.

– Vi vill vara tydliga med vår profil. 
Vi försöker till exempel att så långt det 
går sortera bort de leverantörer som 
inte har ekologiska alternativ, säger 
Camilla.

– Reklammaterial i plast från 
leverantörer som säger att de jobbar 
miljövänligt går bort, säger Gabrielle.

Det är viktigt att vi bryr oss om 
miljön. Både som privatpersoner och 
som företagare. Man får ångest av 
all plast som finns i växtbranschen. 
Folk köper ekologiskt odlade växter 
nedstoppade i en plastkruka. Vi är 
noga med vår egen sortering och 
vi har ett miljötänkande i allt vi gör, 
sammanfattar Camilla.

MATS FREDRIKSSON

90
Krukväxter ger en 
bättre inomhusmiljö 
genom att rena 
luften och öka 
luftfuktigheten. Cirka 
90% av vattnet du 
vattnar med avdunstar 
så välj gärna törstiga 
växter om luften är 
torr.
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Charles Asker, Beckershof är 
Årets Företagare i Katrineholm

Årets Företagare
i Katrineholm, 
Flen och Vingåker 
prisades

Under Näringslivsdagen delades priserna 
till Årets företagare i samtliga KFV-
kommunerna ut. Stort grattis till årets 
företagare i Flen – Fredrik Sporrenklint 
Mekomek AB (på bild Moa Sporrenklint), i 
Vingåker – Chowan Margos,  Joan’ Café & 
Bistro och i Katrineholm – Charles Asker 
Beckershof Gård AB.

Med kvalitet och passion har årets 
Företagare gjort en enorm resa med 
en verksamhet som år 1996 tog sin 
start i det egna köket och som idag är 
en del av världens största kaffefamilj. 
Årets företagare har efter försäljning av 
caféimperiet Espresso House investerat 
avkastningen i familjegården Beckershof, 
där han utvecklat ett framgångsrikt 
koncept kring Wildcamp, ett läger i 
världsklass, dit ungdomar från hela 
landet vallfärdar för att få delta. Årets 
företagare är en sann entreprenör med 
ett enormt driv och som har förmågan 
att se möjligheter i allt. 
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Årets unga Företagare heter
Emelie Ohlsson, Hellmers Förlag

Priset till Årets 
butik delades ut
I december blev Annas Gröna rum 
utsedd till Årets butik. I förra veckan 
kunde vi äntligen överlämna det 
nya priset till Anna Carlsson med 
personal. En glasskulptur designad 
och skapad av Karin Hassle samt 
en prissumma att nyttja för ett 
butiksarrangemang. På bilden syns 
från vänster, Ewa, Ronja, Anna och 
Linnéa.

Årets unga företagare 2023 heter Emelie Ohlsson, en 
tjej som med mod och engagemang drivit sitt företag 
framgångsrikt under många år. I en bransch som är hårt 
prispressad har hon länge visat goda resultat genom bra 
och nära kundrelationer med hög kvalitet och service. 

Under åren har hon utvecklat företaget från att 
endast vara inriktat på lagerhållning och distribution till 
att nu även erbjuda andra tjänster så som kundtjänst, 
orderhantering, fakturering och webbshoppar! 

Från att ha bott på annan ort och pendlat till Katrine-

holm har hon nu valt att återvända hit där hon växt upp, 
fortsätta satsa på sitt företag här och därmed gynna 
stadens näringsliv! Senaste året har det även satsats på att 
utveckla verksamheten genom att vara med i satsningen 
på en ny padelhall.

Hon är en otroligt bra förebild och inspiration för 
andra att våga satsa och ta över ett företag trots ung 
ålder. Dessutom visar hon på att det går att göra fina 
resultat genom högklassig service även i en prispressad 
bransch. 
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Näringslivsdagen 17 mars 2003
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Vårträff 
för Kvinnliga Företagare KFV

Sörmlands Sparbank bjuder till en vårträff  
på Fogelstad Julita med guidad visning  
av utställningen om den Kvinnliga Medborgarskolan, 
vårdrink, mingel och mat på Svinhuset. Kom gärna klädd i en ”vårhatt”.

Program
 Buss avgår från bankens parkering kl 16.00
 Guidad visning av utställningen om den Kvinnliga Medborgarskolan,
   Fogelstad, Julita
 Guidad visning av Lilla Ulfåsa
 Buss till Svinhuset
 Mingel, drink och vårtallrik
 Birgitta Blomgren berättar om ”Svinhuset” 
 Buss tillbaka till bankens parkering cirka 21.00

Anmäl dig här senast fredagen den 21/4 
Har du några frågor, kontakta  
Birgitta Bäckman på 070-207 54 57 
OBS begränsat antal platser!

Välkommen!

Torsdag 
27 april

Dags för SKAPA priset 
– Sveriges största innovationspris

STUAs företagslots har 
utökats med HR- och 
personalrådgivning

Samer Issa, som vann Skapapriset 
på 200 000 kronor 2022, och Minoo 
Akhtarzand, ordförande i SKAPA.

Se över bekantskapskretsen efter 
idébärare, uppfinnare, innovatörer 
och andra som har något att komma 
med i detta sammanhang, företag 
eller dylikt.
Mer information  stiftelsen skapa 
finns här.                
 
SKAPA-priset är Sveriges största 
innovationspris, med syfte att ge stöd 
till uppfinnare att utveckla sina idéer. 
SKAPA är en stiftelse som bildades 
till minne av Alfred Nobel 1985 och 
delade ut sitt första pris 1986. Bakom 
stiftelsen står Stockholmsmässan och 
Svenska Uppfinnareföreningen med 
stöd av Almi Företagspartner AB, 
VINNOVA, Stiftelsen Agne Johanssons 
Minnesfond och Patent- och 
registreringsverket.

Då kan du som företagare vända till 
Mona Eriksson för rådgivning i olika 
typer av personalfrågor.
Exempel på områden:
•  Anställning  – vad ska 

anställningsavtalet innehålla, vad 
gäller vid tidsbegränsad, säsong- 
eller tillsvidareanställning?

• Personalminskning –  varsel, 

uppsägningstider, företrädesrätt.
• Relationen företagare anställd, 

vad gäller? – ej kollektivavtal, 
kollektivavtal, hängavtal, 
arbetsrättsfrågor, lönesättning, 
löneförmåner, konflikter, 
chefsstöd.

• Arbetstider – schemaläggning, 
övertid, obekväm arbetstid.

• Arbetsmiljöfrågor -tillbud, 
arbetsskador, rehabilitering.

• Övriga personal & HR-frågor
Klicka in här för att läsa mer och boka 
din tid!

Är du på väg att anställa eller
redan har anställd personal?

Mona Eriksson
Utbildad personalvetare

https://www.stiftelsenskapa.se/?fbclid=IwAR2DBEovB5vJGsqAu7MRtskbNKTCMsDZxVxqt9wRmlqTaxibqugfKioSi-Y
https://www.stiftelsenskapa.se/?fbclid=IwAR2DBEovB5vJGsqAu7MRtskbNKTCMsDZxVxqt9wRmlqTaxibqugfKioSi-Y
https://www.destinationsutveckling.com/kostnadsfri-radgivning-inom-personalfragor-och-hr/
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I klimatförändringarnas 
spår har flera stora skyfall 
uppträtt i Sverige de senaste 
åren. Det största var det 
i Gävle i augusti 2021 då 
enorma mängder regn 
översvämmade ett stort 
område med svåra följder.

Skyfall är ett fenomen med 
extremt mycket nederbörd som 
faller under en kort tid och ofta 
över en begränsad geografisk yta. 
Intensiteten i ett skyfall är ofta väldigt 
hög och volymen nederbörd som 
faller under ett sådant tillfälle är ofta 
större än vad som finns kapacitet 
för i befintliga ledningssystem som 
är avsedda att ta hand om vanligt 
dagvatten.

Gävleregnet orsakade en 
stor förödelse i samhället med 
översvämmade byggnader, marker, 
fordon och förstörda tillhörigheter. 

Men, om en vet om ungefär var 
och hur mycket som kommer 
att översvämmas finns goda 
möjligheter att till viss del minimera 
skadegörelsen. En del problem 
kan helt enkelt undvikas genom 
förberedelser. 

Därför har vi i Katrineholms 
kommun nu gjort en så kallad 
skyfallskartering – det vill säga tagit 
fram en karta som visar var det blir 
översvämning om det kommer ett 
stort skyfall samt hur mycket. För 
att ta hänsyn till framtidens klimat 
och förändrade nederbördstillfällen 
har en klimatfaktor* på 1,25 
använts.  Denna karta, tillsammans 
med flera andra bra kartor, hittar 
du på Katrineholmskartan: karta.
katrineholm.se.

Syftet med skyfallskartering är 
att underlätta planeringsarbetet för 
kommunen och vara ett hjälpmedel 
för att anpassa samhället till ett 
förändrat klimat. Kartan kan även 
vara ett stöd i räddningstjänstens 

övergripande planering av insatser. 
Som privatperson har du nytta av 
en sådan karta för att på bästa sätt 
kunna förbereda din egen fastighet 
för en eventuell översvämning.

Så vad kan du då göra för att 
förbereda dig och din fastighet? 
Det kan till exempel handla om 
att täta utsatta dörrar och fönster, 
stänga avloppsvattnet, att skapa 
avrinningsmöjligheter eller vallar 
för att hålla vatten borta, rensa 
takrännor, blockera brunnar med 
mera. Det är ganska lätt att hitta 
många bra tips på nätet, både 
för omedelbara åtgärder under 
pågående regn, regn med viss 
framförhållning (24 timmar) och 
förberedelser i god tid. Sök på hur du 
skyddar dig mot skyfall.

*Klimatfaktor: De scenarion som är framtagna 
visar att klimatförändringarna i vår region 
kommer att generera en nederbördsökning 
med ca 25% i framtiden. För att anpassa de 
modellerade regnen till ett framtida klimat 
lägger man på en klimatfaktor med 1,25.

Gävleregn i Katrineholm
– vad kan du göra?

Katrineholms tätort
Resultat vid 100-årsregn (44 mm regn under

30 minuter) och klimatfaktor 1,25

Information om
skyfallshantering
i Katrineholm 
20 april kl 8–10 konferens Kerstinboda, 
Sörmland Vatten. Mer info kommer
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Nya utbildningar i Katrineholm 
– se hit teknikintresserade!

Malin Hellmer, projektledare och Ylvali Winkler 
samordnare på Campus Viadidakt. Foto Stina 
Järperud.

Till hösten 2023 startar Tekniskt basår på Campus 
Viadidakt i Katrineholm i samarbete med Linköpings 
universitet. Programmet är ettårigt och ger behörighet för 
att läsa vidare till civil- eller högskoleingenjör. Dessutom 
ger det möjlighet att få en garantiplats på civil- och 
högskoleingenjörsprogrammen och ämneslärarprogram vid 
Linköpings universitet.

Till våren 2024 startar den 1,5 åriga yrkeshögskole-
utbildningen Processtekniker – smart industri på Campus 
Viadidakt i Katrineholm i samarbete med KYH Yrkeshögskola. 
Vill du effektivisera digitaliserade och automatiserade 
processystem? Då är den här utbildningen rätt för dig.

Ta emot en student på praktik
Du som företagare kan spela en viktig roll för studenternas 
framtid! Hör av dig om du vill ta emot en student på praktik, 
är intresserad av att ta emot studiebesök eller hålla i en 
gästföreläsning. Det finns även möjlighet att sitta med i 
ledningsgrupp för YH-utbildningar och på så sätt kunna 
påverka utbildningens innehåll för att matcha företagens 
kompetensbehov.

Vid intresse kontakta samordnare och utbildningsmäklare på 
Campus Viadidakt: Malin Hellmér malin.hellmer@viadidakt.se 
eller Ylvali Winkler ylvali.winkler@viadidakt.s
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Katrineholms kommun, 
enhet Näringsliv har en 
egen sida på LinkedIn 
där vi lägger ut intressant 
näringslivsinformation.  
Vi vill ha er hjälp att bygga upp 
ett stort nätverk och hoppas 
du vill följa och dela våra 
inlägg. Sidan hittar du här.
Vill du ha besök av oss så 
kontakta Carina för bokning. 

På gång...

Branschskolan Plåt & 
Ventbyrån 
firade 30 årsjubileum den 9 mars och 
hade i samband med det också SM 
för unga plåtslagare 2023.  Tävlingen 
pågick under sex timmar då de skulle 
göra varsin taklucka med bedöming 
utifrån olika moment.  Segrade 
gjorde till sist Pontus Andersson 
från Lindesberg, tvåa blev Markuss 
Teraudkalns från Uppsala och trea 
blev Eddie Embretsen från Gävle. 
Mer info finns här.

Hero CarWash
Vi välkomnar Hero CarWash till 
Katrineholm. En ny miljövänlig biltvätt 
finns nu på Lövåsen vid Österleden. 
Där finns tvättmöjlighet både för 
personbil och större bilar som buss 

och husbil. Det är ett nytt företag 
som utvecklar ett nätverk av biltvättar 
i hela Sverige. Deras första projekt 
har nu byggts i Katrineholm och 
Söderköping.  Mer info finns här.

Svensk Legosmide
John Scheiack har sålt sin verksamhet 
till Georg Nordén som också äger 
Skyltdepån i Norrköping. På bilden 
fr.v  Patrik Holm från Bolagsbron, John 
Scheiakh Svensk Legosmide och nye 
ägaren Georg Nordén.

Inom områdena nedan planerar Katri-
neholms kommun upphandlingar. 
Några upphandlingar annonseras 
inom kort och andra har längre 
startsträcka.

Listan uppdateras fortlöpande, 
objekt kan tillkomma eller försvinna 
beroende av de ekonomiska 
förutsättningarna.

• Personlarm 2022 
• IT-partner
• Buss med chaufför
• Schemaläggningssystem till 

Bildningsförvaltningen
• Direktupphandling av 

Reparationer av MAC-datorer till 
Bildningsförvaltningen

• Språktester av elever och inför 
anställning

• Färskt bröd
• Direktupphandling av 

Ljudutjämningssystem
• Flytt-tjänster
• Hisservice Katrineholm, Vingåker 

och Flen

Information läggs ut i avtalskatalogen 
när annonsering sker
Upphandlingskoordinator,  
Ann-Kristin.Lofstig-Panzar
@katrineholm.se
Tel: 0150-48 80 20, vxl: 0150-570 00

Upphandlingar på gång

Företagsnytt

29 mars
Trade Compliance, Östsv. 
Handelskammaren

19 april
Draknäste light

21 april
Vårträff på Fogelstad för 
kvinnliga företagare

26 april
Trade Finance, Östsv. 
Handelskammaren

27 april
Näringslivsnytt 3 utkommer

20 april kl 8–10
Sörmlands Vatten. Konferens 
Kerstinboda. Information 
om skyfallshantering i 
Katrineholm

29 april
KatrineholmsGalan

5 maj  
Nätverksfrukost Lida Gård

25 maj
Näringslivsnytt 4 utkommer

29 juni
Näringslivsnytt 5 utkommer

Oktober
Nätverks After work (datum 
ej satt)

1 december
Nätverksfrukost Katrineholm

https://www.linkedin.com/showcase/n%C3%A4ringsliv-katrineholm/?viewAsMember=true
https://platventbyran.se/2023/03/10/pontus-andersson-ar-sveriges-basta-unga-platslagare-2023/
https://herocarwash.se/
https://www.katrineholm.se/foretagande--naringsliv/upphandling.html
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FOTO: THERÉSE LARSSON

Upptäck Katrineholm


